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Schriftelijke vragen Gnephoek:  mondelinge beantwoording in de raad van 30 mei 2022

Roelofarendsveen, 17 mei 2022

Geacht college,

Het CDA heeft uit de media vernomen dat minister Hugo de Jonge van Volkshuisvesting en 
Ruimtelijke Ordening op 9 mei jl. op bezoek is geweest in Alphen aan den Rijn om de 
mogelijke woningbouw Gnephoek en Noordrand persoonlijk te bekijken. 

Hierna is bekend geworden dat er dit jaar een definitief besluit over dit gebied zal worden 
genomen door het ministerie. 

In het verleden heeft de wethouder aangegeven dat het delen van de aangenomen motie 
over “Verbindingsweg Maximabrug Alphen aan den Rijn naar de N446 in Woubrugge” d.d. 
23 april 2018, niet is gedeeld met gemeente Alphen aan den Rijn; maar dat deze 
vermoedelijk wel bekend is. 

Is de wethouder het met het CDA eens dat het nu tijd wordt om deze motie kenbaar te gaan 
maken, zowel bij gemeente Alphen aan den Rijn als bij de minister, zodat deze in de 
overwegingen kan worden meegenomen? 

Indien het college deze mening niet deelt; vernemen wij graag wat de reden daarvan is.

Met vriendelijke groet,

Fractie CDA Kaag en Braassem

Anja de Rijk-de Jong, Thijs Mooren, Johan Hoogendoorn en Oscar van Leijden

 


